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2023 ŞUBAT AYl OLAĞAN MDCLiSİ

Birol ARSLAN. Değerli meclis üyeleri bizleri kepez belediyesi sosyal medya hesaplarımızdan caırlı
yayında izleyen kıymetli hemşerilerim değerli bılrokratlanmız ve basınımızın güzide temsilcileri sizleri
sevgi ve saygıyla selamlıyorum. 2023 yılı şubat ayı belediye olağan meclis toplantımızı açmadan önce
yine geçen ayın kısa bir değerlendirmesini yaparak başlamak istiyorum. Halkımızın mutluluğı.ı ve refahı
için çahşıyoruz. Yeni yılda hızlı kararlar alıp yolumuza en İyi şekilde devam etmek için belediye başkan
yardımcısı arkadaşım ve diğer müdürlerimiz ile 2023 yılının ilk foplantısını gerçbkleştirdik Kısaca bilgi
vermek istiyorum işleyişimizi, hafta başı haftanın ilk günu pazaılesi çof b,;yr1 Ul, problem olmazsa
müdürlerimizle bir]ikte be|edive başkan yardımcımızla birlikte toplantı vapıp haftalık değerlen<lirmev i

yapıyoruz. Bir önceki hafta neler yapılmış, ne hizmetler yiipılmış artı o hafta önümüzdeki haftanın da
programımızda neler var birlikte değerlendirip en iyi hizmet vermek adına kurumsal bir yapıda

çalışmalarımızı sürduruyoruz. Orda esnaflarımız ile bir araya gelerek ocak ayı esnaf kefalet kooperatifi
genel kuruluna katıldım, Yeni dönemde tekrar başkanlığa seçilen değerli büyüğum abim Sayın lbıahim
EJDER' de yönetim kuruluna da yönetim kurulunu da tebrik ediyorum ve yönetim kurultımıında
belediye meclis üyesi arkadaşımlz Sayın Serkan KAYA da var. Onlara tüm çaIışma arkadaşların,ıa

hayırlı olsun deyip başarılar diliyorum Mustafa Kemal Atatürk'ün 'sanatslz kalan bir milletin hayat

damarlarından biri kopnıuş demektir' sözlerini de yeniden anımsatarak kepez b.elediye ve Çanakkale
halk eğitim Merkezi'nin Turan Mildon kü|tür merkezimizde ortaklaşa gerçekleştirdiğimiz resim sergisi
açılışına katıldım Değerli meclis üyesi arkİdaşlarırn değer|i kamuoyu İstanbul Büyukşehir
Belediyesi'nin İSKI ekipleri beldemizde kanalizasyon altlarının temizlik ça[ışmalarını yine geldi ekipier
bizim sosyal medya hesaplarımızda da paylaştık biliyorsuiıuz, onların kameralı; gılçlü ve vakumlu açma
araçları bizim suyu hat|arımızı zarar vermeden temizJiyot ki şiddetli yağışlardan bir taşkına mahal
verınemek içiıı. ben üçtİııeu deIh beIdeıııizde bu hizıneıi yereıı İsıanbul tsüvükşeIıir Be]eıliıç,i İSKl
ekiplerine başta buylkşehir belediye başkanımız Sayın Ekrem İl1,1aVOĞrU ve ISKİ genel müdürü

sayın Dr, Şaf'ak Başa' ya da bııradan teşekkür etmek istiyorum Türk Eğitim Derneği Genel Başkanı
Sayın Selçuk Pehlivanoğlu ve TED Çanakkale kurucu üyeJeri ziyaretime ge
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ediyorum, Biliyorsunuz mücadele alanımız içerisinde TF,D Kolej i yaltında hizmete girecek ve bu
kurumsa] firmanın Çanafkale de hizmet vermesi eğitimle hİzmet vermesi' gerçekten çok anlamlı, bende

Çanakkale'mize ve Kepez'imize bu eğitim kurumunun hayırlı olmasını diliycırum. Onlarla da bir kısa
bilgi alışverişinde bulunduk önümüzdeki eğitim sezonunda da Çanakkale de olacaklar. Öğrencilerim izin
ders çahşabiIdiği internette araştırma yapabildiği veya kitap okuyabilmeleri için açtığımız kepez halk
kütüphanemizin kitap içeriğini arttırmak için başlattığımız bir kitapta sizden olsun kitap kampanyamızla
devam ediyoruz. Kütüphanemize yapacağınız kitap bağışlarınızla geleceğe umut olabilirsiniz. Ben
buradan tüm izleyicilerimize de tüm halkımıza da bildirmek istiyorum ki yapacağınız kitap bağışlarıyla
kütüphanemizin daha da zenginleşeceğini ve gençlerimizin ailelerinin buradan daha aktif
faydalanmalarını ümit ediyorum. Çanakkale emekli astsubaylar derneğinin başkan ve yönetim kurulu
ziyaretimize geldi. Ziyaret\mizde iki tane belediye mec|is üyemiz var, Astsubay emeklisi Sayın Mehmet
YAMAN ve Sayln Nejdet UÇAR onlar da bu ziliarette yanımdalardı bende Sayın başkan ve yönetim
kuruluna ziyaretleri için ayrıca teşekktir ediyorum. Değeıli meclis üyesi arkadaşlprım 2023 yı|ıı şubat ayı
olağan meclis toplantısını açlyorum. Ve açıhşı bir bilgiyle bilgi paylaşarak sizlerle bilgi paylaşarak
başlamak istiyorum. 53t3 sayılı belediye kanunun 49 maddesinin 2, Fıkası geröği belediye personeli
belediye başkanı tarafinÜan atanlr, Birin bütünlüğü ve üstün yönetici kadrolarına yapllan atamalar ilk
toplantıda belediye meclisinin biIgisine sunulur denildiğinden sizleri Sayın Ömer TUNCA'yı tarafımdan
park bahçeler müdür vekili olarak atadım. Şiındi hadi bakalım Omer Bey'i şoyle ala|ım kendisini bir
tan ıts ln.

Ömer TUNCA: Bilgi verdi.

Birol ARSLAN, Teşekkür ediyoruz ve bende Omer kardeşime ailemize hoş geldin diyorum ve yapacağı

çalı şmal arda şimdiden başarılar diliyorum. Buyurun.

Değerli meclis üyesi arkadaşlarım bugun ? arkadaşımız meclisimize katılamıyor mazeret bildirjyorlar,
Sayın Vildan uysal, Sayın Ülkü Şimşek Tutak ben maleretlerinin kabulünü oylarınıza sunuyorum.
Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür edenrn, 2023 yılı ocak ayı olağan meclis
tutanakları e posta yolu iIe hesaplarınıza gönderildi, Top|antı tutanaklarürida maddi veya başka bir haıa

var mı? Eğer yoksa tutaı|akları okundu olarak kabul edelim İni? Gruplar söyIeyebilir mi tütfen AK parti,
İyi parti, CHP gru bu o hatde tutanaktarın kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul eden|er? Oy birliği ile
kabul edilmiştir. Gündemimizi okumak üzere sözü Burçin Soysal'a bırakıyorum.

Burçin SOYSAL: Gündem

1- Zabfta ve Itfaiye personelin maktu] ücretlerinin belirlenmesi hususunun görüşülmesi

2. Belediyemiz rneclisinin 04.01.2023 tar\h ve 2023/4 sayılı kararı ile isim tespit komisyonuna sevk
edilen beldemiz sınırlarına içerisinde bulunan bir park alanına şehit Cevdet Korkmaz isminin verilmesi
hususunun görüşlilmesi,

3- Belediyemiz meclisi 2023 yılı mart ayında yapılacak toplanh tarihinin ve yerinin belirlenmesi
husu sunu n görüşülmesi.

4. Kapanış arz ederim. l l
ı

Birol ARSLAN: Teşekkür ediyorum. İki önergemiz var ve bu önergeleri de Sçxim Hanım okuyun
--/
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Sevim ÖZlÜnX AYGÖREN: Kepez belediye meclisine. Belediyemiz 2023' mali yılı bııtçesinde
belediyemize ait su kuyularına ilave olaralİ planlaııan 6 adet içme suyu kulusu açılması amacıyla genel
sulu üretim sondaj yapılması içme suyu toplama ve transfer deposu işi iradesi için 04 05 01 06 05 07 08

tertibinden 1,500.000 (birmilyonbeşyuzbin) 04 05 01-06'05 0Z 09 tertibinden 1,,5O0O00
(birmilyonbeşyuzbin) ve 0l 0l 02-09 06 0l 0l tertibindEı 4.045.000 (dortmilyonkırkbeşbin) blmak
üzere toplam 7 Oa5 0OO(yedimilyonkırkbeşbin) tutarınrlaki ödemeyi 06 03 O0 06 05 07 08 içme suyu
tesisi yapım giderleri tertibine aktarılması hususunun gönişüIerek gereği meclis kararını alınması arz ve
teklif ederim 0| 02 2023 Birol ARSL,A.N belediye başkanı arz ederim.

Birol ARSLAN: Arkadaşlar önergelerin gündeme alınmasınr oylannıza sunuyorum. Kabul edenler?

Oy birliği ile kabul edilmiştir teşekkiir ediyorum.

Onerge 2,

Sevlm ÖZlÜnX AYGÖREN: 5393 Sayılı Belediye Kanunu'nun 68 maddesi e bendinde

"Belediye ve Bağlı Kuruluşları ite bunlaİın sermayesinin yüzde ellisinden faz|asına sahip oldukIarı

şirketler, en son kesinleşmiş bütçe gelirlerinin, 213 Sayılı Vergi Usul Kanununa göre belirlenecek
yeniden değerleme oranıyla artırılan miktann yılı içinde toplam yüzde onpnu geçmeyen iç borçlanmayı
Belediye Meclisinin kararı ile yapabilir hükmü yer almaktağr.

I

Ilgili kanun hükmü doğrultusunda Belediyemize ait su kuyularına ilave o|arak açılması planlanan
6 (altı) adet içme suyu kuyusu açılması amacı i]e "Yeraltı suyu üretim sondajı yapılması içnıe suyr_ı

toplama ve transfer deposu yapımı" işi ile altyapı ve yol yapım giderlerinin finansmanında kullanılnıak
üzere; 5393 Sayılı Belediye Kanununun 68. Maddesinin e bendinde yer alan koşullaı,ın yerine
getirilmesi kaydıyla Mevduat Bankalarından (Iller Bankası AŞ'den veya Türkiye Halk Bankası A Ş,'
den veya ZiraaI Bankag A.Ş,'hen veya Vakıfbank AŞ'den, veya Denizbank A,Ş.' den veya Türk
Ekonomi Bankası A,Ş.' den veya Garanti Bankası A,Ş,' den veya Türkiye İş Bankası A.Ş.' den veya

Akbank A,Ş,'den veya İng Bank A,Ş,'den veya Yapı Kredi A,Ş.'den veya QNB Finansbank A.Ş.'den
veya Şekerbank A,Ş.) en uygun kredi teklifini veren bankadan 25.000,000,00TL (yirmibeşmilyon) nakdi
kredi kullanılmasına; krediden kaynaklanacak ana para, faiz, komisyon, vergi, resim, harç, ücret vs.

ödemelerin karşılanmasına, kullandırılacak krediye ilişkin olarak her türlü , sözleşmeyi ve evrakı
imzalamaya ve kredi iIe ilgili devam eden işlemleri yünitmeye, Beted iytmiz'mulkiyetindek i her ıürlü
gayrimenkulu ipotek velmeye, Belediyemizin her türlü gelİr, hak ve aIataklarını temliL etmeve, 5.)9_'j

Sayılı Belediye Kanununun 68. Maddesinde yer alan koşulların yerine getirilmesi kaydıyla kredive konu
işle ilgili her türlü işlemi yapmak için Belediye Başkanı Birol ARSLAN' a yetki verilmesi hususunda
meclisimizce gönişülerek; erekli Meclis Kararının alınmasını arz ve teklif ederim 0110212023, Birol
ARSLAN. Belediye Başk anı

Birol ARSLAN: Değerli meclis üyeleri önerge ikinin gündeme alınmasını oylarınıza sunuyoruın. KabuJ
edenier?

Oy birliği ile kabut edilmiştir teşekkür ederim.

Evet, gündemimize geçiyorum gündem'bir; zabıta ve, itfaiye personellerinin maktu ücretlerinin
belirlenmesinin görüşülmesi

,(



Yıımaz ÜZDEN: Bilgi verdi

Birol Arslan: Teşekki.ir ederim değerli meclis üyeleri malumunuz her yıI şubat ayında itfaiye ve sağlık
personellerimizin maktu ücretlerini belirliyoruz. Bu maktu ücret devlet tarafindan belirleniyor Devletin
belirlediği 2023 yılı rakamı 765 TL bu rakamın üzerinde veremeyiz, bu rakamı ya da verebileceğimiz
rakamı verebiliriz bu konuda görüş beyan dtmek isteyen arkadaşım var mı? Buyur Mehmet Bey.

Mehmeı yaman: Başkanım. değerli meclis üyesi arkadaşlarım biz cumhuriiıet Halk partisi Grubu
olarak tavandan ödenmesini öneriyoruz. | '

ı,l
Birol Arslan: Teşekkür'ederim diğer grupların başka bir önerisi var mı arkadaşlar? Uygundur o hal<Je

grindemimizin birinci maddesi zabıta ve itfaiye personellerimizin tavandan ücret verilmesini ovlarınıza
sunuyorum Kabul edenler?

Oy birliği ile kabul edilmiştir

Gündemimizin 2. Maddesi: Belodiyemiz meclisinin 04,01.2023 tarıh ve 202314 sayılı kararı isirn tespit
komisyonuna sevk edilen Beldemiz sınırları içerisinde bulunan park alanına Şehit Cevdet Korknraz
isminin verilmesi hususunun gönişülmesi,

Ömer Tunca: Bilgi verdi.

Birol ARSLAN: Evet; değerli meclis üyeleri Sabahat Hanım'ın bir dilekçesi vardı, dilekçeyi biz ısın-ı

tespit komisyonuna göndermiştik. Komisyonumuz l0 Ocak tarihinde toflanmış ama aynı gün Sabahat
Hanım da talep dilekççsini geri çekmiştir. O halde Sabıahat Hanım'ın talep 

ldilekçesini 
kabulünü

oylayacağız hep birliktÖ Yani meclis gündeminden diışüreceğiz. Gündemiinizin 2. Maddesi Sayın
Sabahat Korkmaz Demir'in 2. Dilekçesinin kabulünü oylarınıza sunuyorum. Gündemden düşürülmesi
için 2. Dilekçesinin kabulünü oylarınıza sunuyoTum Kabul edenler? Oy birliği ile kabul editmiştir.
Teşekkür ediyorum.

Gündemimizin 3. Maddesi: Belediyemiz meclisinin 2023 yılı Mart ayında yapacağı toplantı tarihinin ve
yerinin bel irlenme hu susunun goİüşülmesi, Buyurun.

YıIdırım DtrMiREL: Bilgi verdi,

Birol ARSLAN: Öneriniz nedir?

Yı|dınm DEMİREL: Biz genelde Çarşamba günleri yaptığım ız için 1Mart uygun olarak göruyorum
başkanım. I

ı|t
Birol ARSLAN: ArkadJşlar bir öneriniz var?

Birinde yapmayalım bence ilk gün ayın ilk günü yapmayalım Perşembe uygun mu? Burada esasında
Perşembe demiştik şimdi siz bizi yanlış yönlendirdiniz yalnız. Doğru mu arkadaşlar?

Ylldırım DEMittEL: Evet doğrudur başkanım.

Birol ARSLAN - 2 Maıl Perşembe günü saat aynı 14.00 yine Turan MILDON tesişleri. Kabul edenler?
Oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim. _/
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Önergeler, Onerge 1: Kepez Belediye Meclisine; Belediyemiz 2O23 mal\ yılı bütçesine belediyemize ait
su kuyularına ilave olarak planIanan 6 adet içme suytı kuyusu açılması amacıyla yer altı suyu uretin-ı ve
montaj yapılması içme suyu toplama ve transfer deposu işin ihalesi için 04050106050708 teıtibinden
Birmilyonbeşyüzbin yine tertibininden Birmilyonbeşyüzbin yine tertibinden dortmilyonsıfırkırkbeşbin
olmak üzere toplam yedimilyonkırkbeşbin tutarındaki öneriyi içme suyu tesisi yapım giderleri tertibine
aktarım hususunun görüşülmesi. Gerekli meclis kararının allnmasını arz ve teklif ederim, 0l 02 2023
Birol Arslan Kepez Belediye Başkanı. Değerli meclis üyeleri değerli kamuoyu ben sizi kısaca konuyla
ilgili bilgilendirmek istiyorum. Malumunuz kepeze göreve geldiğimiz 4 yıl önce 1l bin su abonemiz
vardı ve bu süreçte şu an yaklaşık 20250 cwarına yaklaşlk ve bu 4 yılhk süreçte yaklaşık %o85 oraııında
beldemiz büyüdü ve bu süreç içinde 6 adet ku}u ile dewal'dığımızda şimdi gelinen noktada yakiaşük l2
kuyuyla hizmet ediyoruz bazen dönem dönem içlerinde arıza yapanlar oluyor mötorları yananlar oluyor
ya da maIum kurakIıkla ilgilide sorunlar yaşadığımızda bazı kuyularda'n tam vprimi alamıyoruz. Ve

şuanda dikkat ederseniz fuda dönem dönem hafta sonları yeİtiremiyo., n! -n.uyı da çalıştıranrıyoruz.
Doğrusu bu kış günlerinde ucu ucuna giderken yaz dörieminl ve kentin hlzla büıyüdüğünü de göz önünde

bulundurarak 6 tane kuyu açacağız aftü tüm kuyuların toplandığı bir toplama deposu ve oradan da

transferle arıtmamıza gönderice bununla ilgili bir aktarım, bunu yapmak zorundayız aksi taktirde yaz
döneminde maalesef susuz kalabi]iriz, Evet bu aktarmaları yaptığımızda bu iha|eyi gerçekleştirıp bu
kuyuların hızlıca çok hızlıca çünkü su anda maalesef ucu ucuna gidiyor Ve ciddi hatta arkadaşlarda
biliyor bir whatsapp grubumuz var içme suyu ekibiyle günde 2 kez kuyuların seviyelerini ve sertliklerini
bana gönderiyorlar gruptan vallahi uykusuz geceler geçiriyorum, çünkii malum ne kar yağdı ne yağmur

yağdı kuraklıkla da h:-;;i.a sorunlar büyüyor, Durum bundan ibaret, Evet görüş. beyan etmek isteyen

arkadaşım yada bir sorusu olan arkadaşım var mı? Buyurun lütfen.

Erkan KURŞAT ERTURK: Sayın başkanım ve meclis üyeleri e şimdi az önce verdiğin sayılara göre

bizim siz görevi aldığınızda 12 tane yanlış anlamadıysam,

Birol ARSLAN: 6 tane f
Erkan KÜRŞAT ERTÜRK: 6 tane kuyumu, uu.d, şrİn 12 kulumuz var 20:18 18 bir 5 yılJık
dönemde 3 e katlamış olacak kuyu sayısı evet bir gereklilik vardı bende buna itiraz etmiyorum ama bir 5

yıllık sonra kepez sürekli büyüyeı bir yer bir l8 tane 20 tane daha açıp bütün kepezi sondaj havuzu

haline mj getireceğiz bu da bir çözüm yolu değil en başından beri biz bu oylama yapılmadan önceden
beri hep söyledik Çanakkale Belediye'siyle bir protokol yapılarak, biliyorsunuz baraj suyunu kullanmak

Çanakkale Belediyesi'nde ve DSİ ve Çanakkale Belediyesi'nde Kepez'deki işlerden ayrılarak bir

ça|ışma yaparak Kepez'e yetecek şekilde bir arıtma tesisi kuruldü ve devredildi Çanakkale
Belediyesi'ne şuan içimizden buradan Kepez'den Dardanos'a Gizelyalı'.ya şuan ÇanakkaIe
Belediyesi'nin su hatları gidiyor, bu hatlardan sp alınıp baraj suyu kullanılıp Kepez'i kuyu suyuna

mahkum etmeyin dedik. Ama bir arıtma tesisi yapıldığını ve şuan bu kuyulardan su yetmiyor bir on yıJ

sonra yine yetmeyecek ve yapttğınız hesaplamalara bakılırsa kepezi b\z sondan kuyularlna tes]jm etmiş

olacağız ı
Birol ARSLAN Peki I.jejdet Bey buyurun ö

Nejdet UÇAR; Sayın başkanım değerli meclis üyeleri ve çok
dinledik çok güzel tamam, ben şimdi konuya şuradan girmek ist

hoş bir çözüm değil. Bir de şu var şimdi kuyu suyt arıtılması

değerli kepez ha[kı, şimdi arkadaşımızı
iyorum Tabi ki kuyu işi yapmak

yla arı suyun afltllm
lar|9hu
a<( arasında dağlar

ı



kadar fark var maliyet açısından, Bunların hepsini biliyoruz,. Ama belediye. olarak DSI de çeşitli
müracaatlar var. Bakın buradan da şey yapalım şimdi tamam mı? Butada.hiç. popülizm yapmadan
konuŞalım. Sayn TLıR$N şimdi Çanakkale Kepez beldesi' biIiyorsrınuz ttatii olİrak belde statiisiinde.
Nüfusu da az önce başkanın dediği gibi 20 bin civarında ıı verileri ikiyle çarp karı koca 40 bin bide
çocuk ekle 66 bin Ama bizim resmi nüfusumuz şuan 35 bin civarında

Birol ARSLAN. O 202'| sonu itibariyle şu sıralar yeni nüfus açıklanacak

Nejdet UÇAR: Şimdi DSi devlet kurumu diyor ki arkadaş diyor ben size baraj suyu hizmeti vermem
iÇin senin nüfusunun 50 bin oltnası gerekiyor diyor. Kıırşat Bey bakın hep beraber buradan Bülent
TURAN'a seslenelim Çanakkale çocuğu olarak 50 00O nüfus limitini kaldıralım baraj suyunu Kepez'e
ulaştıralım, Hiç şey yapmaya gerek yok.

Birol ARSLAN: Ben açıklıyım mı ne olur'yapmayalım sonra yapmayalım yu. «uputul,rn konuyu lütfen

Erkan KÜRŞAT ERTÜRK: Ama her toplantıda başkan vekili adı geçiyor hoş olmuyor.

Birol ARSLAN: Ya o kötü bir şey yapahm demedi iş birliği yapalım dedi1 l
l

Erkan KÜRŞAT ERTÜRK: laf atılıyor. .

Birol ARSLAN: Laf atnradı iş birliği yapalım dedi

Erkan KÜRŞAT ERTÜRK: İki tane CHP'li belediye bir protokol yapamıyor musunuz? Devlet Su
İşleri mi engelliyor bu durumu? Barajı kullanma hakkı Çanakkale Belediyesinde.

Birol ARSLAN: Ben tamamlayayrm sonra söz sizde olsun, Arkadaşlar değerli kamuoyu bizim görevi
aldığımızda 6 taneydi evet kuyular ve Kepez kurulduğundan itibaren koy iken ardından 92 yılında
belediye oldu o günden bu güne gelen sistem buydu. Bizde bunu devam ettirdik, Bunu devam ettirirken
sizin şimdi yapıığınız tespiti biz 3 yıl önce yaptık.IKuyu açmakla bu sorunun çözülemeyeceğin i j yıldır
biz söylüyoruz zateo. HatIa hatırlarsanız ben geçen yıl 2022 4 Nisanında görevi aldığımızın 3_ Yılında
orda da aynı şeyi söyledim, Kulu açarak Kepezin ham su sorununu çözemeyiz ve biz yarın bir deprem
hareketinde yarın bir kugklık oluştuğunda kuyular eğer görevini yapmazw yeterlİ suyu vermezse kepez
halkı susuz kalır buradan sorumlusu biz değll\z dedik..Ve ben Çanakkale devlet su iş|eri şube
müdürlüğüne dilekçem var resmi kayıtlarda var. Nurdoğan Bey AKP grubuna lütfen yarın teslim edin.
Bakın Çanakkale Devlet Su İşleri Şube Müdür|üğü'ne Kürşat Bey politika yaparken siyaset
yapıyorsunuz anlıyorum ama bize de haksızlık etmeyİn kardeşim Çünkü biz gerekli adımı zaten attık,
Bir buçuk yıl önce Devlet Su İşleri Çanakkale şube müdürlüğüne, çevre şehircilik il müdürlüğune ve

Çanakkale va|iliğine Kepez'in hız|a büyüdüğunü kuyularla ham su sorunu çözemeyeceğini, bizinı Atik
Hisar Barajı'ndan su almamız gerektiğini resmi yazılar[a bu 3 kulvara bildirdik. Çanakkale ValiJiği,
Çewe Şehircilik İl N,1lidtlrltigti ve Devlet Su İşleri Şube Müdürlüğü. yetmedi ben Devlet Su iş|eri Bölge
Müdürlüğü'ne gittim Balıkesir'e. Balıkesir'e de resmi olarak bildirdik. Hem Balıkesir Bölge
Müdürlüğüne hem de Devlet Su İşleri Genel Mi;Sürlügll'ne. Bakın hepimiz için zor bir durum yarın
Allah göstermesin bir deprem hafeketi olsa kuyular 'bir gecede sonlanır. Ya da bir kuraklık
goruyorsunuz henüz daha kar yağmadı yağmur yağmadı biz'bunun fatkındayız. Siz burada şiıı-ıdi
popü|ist yaklaşımla bize efendim burada şey yapıyorsunuz .şey yap,yorsunu z ya çk! veriyorsunuz ama
hoş biz zalen bununla ilğili gerekli ça|ışma|ar| yap]yoruz. Ama gıinti trfur.al(an günü kuı üarmık
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Biz bu operasyonu yaptığımız zaman el az 3 yılı,3 yıl bu yatınmJa 3 yıl 4 yıl kendimizi kepezi suyla
ilgili bir sonınunu çözmüş olacağlz. Havza ve arıtılmış su sorununu çözrniş olacağ|z, Hemen bunu
Mart'ın ortaslna doğru inşalIah yapıp y4prhayacağmızı yaptığım ız plan|amaya göre bu tesisi hem altın
kuyuyu hem toptama deposunu hayata geçirmiş olacağİz bu bir. İkincisi hemen bilirdikten sonra
gönişmelerimizi tekar devam ettireceğiz. Ben yaklaşık 2 ay önce tekrar gittİm bölge müdürlüğüne
tekrar göruştüm oradaki arkadaşlarla kentin hızla biıytıdtiğıinü anlattım onlarda farkında ama şu anda
Atik Hisar Barajı'nın doluluk seviyesi %30 küsürlere düştü biliyorsuıluz demi şuan da veremeviz
diYorlar, Çanakkale Belediyesi'nin suyunu almamız içinde bununla alakalı bir yatrım yapmam ız lazım.
Evet, Devlet Su İşleri Çanakkale Belediyesine tesisi teslim etti. Ama kardeşim o tesisteki suyu da
buraya bir hat çekmen gerekiyor yine bir terfi merkezi yapman gerekiyor. Bununla ilgili bunların hepsi
bir süreÇ gerektiriyor Biz günü, günü kurtarmallyız. Bakın mart ayında su sıkıntısı yaşıyoruz arkadaşlar
Mart ayında su sıkıntısı yaşüyoruz şu anda Çanakkale'nin kepezin içinden geçen Dardanos ve Güzelyalı
hattının borusu sadece o bölgelete yetiyor biz bununla iki tane CHP belediyesi bize akıl verdin suçIadın
ama b\z bunları gönlşmüyor mu}uz zannediyorsun. Ama 28.07 oldukça bizim kepezin içinden geçen
boru sadece Dardanos'a ve Güzelyah'ya yetiyor. Teknik olarak biz bunları da görüştük Çanakkale
Belediye'siyle. Onlarda 28,l8 bu suyu. Aqıa canım kardeşim Serkan Bey bilir daha önceki yıllarda da
kepez Çanakkale'den su almıştır. Ama Çanakkale'den su aldığın yerin ucuna şeyi bağlarlar, sayacı
bağlarlar ama senin Kepez'de her yerde Avrupa'da da öyle girin internete kayıp kaçak o/o4Otır. Dinya da

%40. senin Çanakkale'den aldığın su kaç paraya mal olur biliyor musun? Ve şu anda Çanakkale Atik
Hisar Barajın da 28.54 ye alternatif olarak onlarda çay havzasına sarl çay, havLasına kuyu açıyorlar
arkadaş. AlternatiI Ve Devlel Su İşleri'n|e yaptığım|z göruşmelerde şuanda De,,,Iet su işleri Umıırbey
Barajından Çanakkale Atik Hisar Barajına hat çekip Atik hisar Barajı'nın su seviyesini yükseltmeye
çalışıyorlar çünkü şu anda Çanakkale bile tehlikede ve bu yuzden efendim Çanakkale Atik Hisar'dan
alırken alternatif olarak ilave su kuyuları açıyorlar. Biz şimdi bu su kuyuları ile birlikte en az 3 4 yılı
garanti altına alıçaz, ondan sonra da ilk hedefimiz barajdan havza suyu almak Biz bilmiyor muyuz
maliyet hesaplamalarını ben bil,miyor muyum ?, Maliyet hesaplamaları burada önümde. Şinıdi size
kamuoyuna arz ederim. Gerçekten çok haklısınız kuyu suyunu arıtmanın maliyetinle kar suyunu yağmur
Suyunu arıtmanın maliyetİni biz bilmiyormuyuz. Bu rakamları içme suyundaki bu rakamları efendim ne
kadar yıiksek olduğunu büyük bir acı duyduğumu çektiğimi bilemezsiniz, Bakın brkadaşlar bugün hem
kamuoyunu bilgilendirmek adına hemde|siz değerli meclis üyelerini bilgilendirmek adına ben size
sadece şu tabloyu bir açalım arkadaşlar, Görevlendirildiğimiz 4 yılın tablosu. Evet göniyorsunuz 2019
yılında sadece su arkadaşlar bu diğer işletmeler değil sadece sü.2019 yılında suya harcanan elektrik
enerji maliyeti lmilyon 650 bin 568 tl. Bir yılda 20l9 yılınÇa ve buna karşılık 2OJ9 yılındaki tabloda 4
milyon l73 bin liralık dir gelir elde etmişiz. Elektrik 1milyon 65O bin İiraymış. 2020 yılına gelelim.
1milyon 778 bine gelmiş buna karşılık 4 milyon 534 bin lira potansiyel yapmışız 2021 yılında 2 milyon
687 bin lira buna karşılık 5 milyon 218 bin lira bu 3 yılda zaten sorun yok Sorunun elektrik ve enerji
maliyetlerindeki artış bakın, 2022 yılında,2021 yılında 2 milyon 687 bin lira iken ama getdiğimiz nokta
da 2022 yılında 12 milyon 320 bin liraya çıkmış. Çünkü neden elektriğe gelen çok çok çok ytiksek
zamlardan dolayı. Buna karşlık 2022 yılında 8 milyon 749 bin liralık tahsilatımız olmuş. Hatta size
bunu daha detaylı açayım tablo 2 yi açın arkadaşlar lütfen, Evet bunu buyütetim Şimdi sağ ortada 12

milyon olan yazıyı aça|ım. Bakım tüm bunlar yukarıdakiler kuyu kuyu efendim bütün içme suyuyla
ilgili enerji saat abonelikleri, bir yılda harcanan elektrik bedeli l2 milyon 320 $in lira gönjyorsunuz.
Geçelim başa dönelim, Buna 4 milyon 6 [in lira da personel yatrrımr nerde yapmışlz 3 adet su kuyusu
açılmış 3 milyon 949 bin liralıkta bir y'atırım yapılmış. Artı su analizleri için
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genel giderler bakım bazen motorlar yanıyor veya diğer l miIyon 480 bin lira, Değerli kamuoyu 2l
ml|yon 776 bin liralık bir maliyet var, 2022 yılında içme suyu maliyetimiz bu. Ve buna Kürşat Bey
içme suyu arıtma tesisi kimyasal dahil değil. Bu tesis çalıştı iller bankası mütahiti l yıl tahautuyle o

çaltştırdı, Dolayısıyla oradaki içme suyu arıtma tesisinin etektriğini mütahit ödedi, Ayrıca oradakı
makinalartn kullandığı kimyasallarınıda biz ödemedik. Bu kimyasala da yaklaşık 3 milyon lira da bir
ilave koyucaz, Yani bakttğımlz zaman perşonel elektirik görüyorsunuz 21 milyon 776 bin lira. Peki ne

kadar para toplamlşlz açln çocuklar bakın tahakkuk ettiğimiz rakam vatandaşa tahakkuk ettiğimiz rakam
9 milyon 256 bin lira tahsilat ettiğimiz rakam 8 milyon 573 bin lira tahsilattan değil tahakkukten gidelim
9 milyon 256 bin lira toplam l yllda vatandaşa fabrikalar efendim bütun bu işletmelerin esnaflara
kesliğimiz su masrafları, faturamız buna karşılıkta 2l milyon 776 bin liralık bit toplam malivet. Biz
esasında ben burdan İsıılail Bey'den öair diliyorum. İsmail bey geçen yıl bize grup olarak önerdi Su
maliyetlerinin çok yuksek olduğunu bizim su fiyatınında kamuoyunda ki piyasadaki diğer çevre
belediyelere göre düşük kaldığımızı ama bir zam yapmamız gerektiğini önerdi. Bende dedim ki, Ya
zaten herşeye zam geliyor ekonomik ülkenin ekonomik tablosu ortada şey yapmayalıın zaırı
yapmayalım- Yapmadık Fakat 21 mılyon 22 milyonluk maliyetin yanında 9 milyon 256 bin liralık bir
tahakkuk. Bende biliyorum suyun efendim kuyularla yüksek maliyet olduğunu ayrıca hadi yüksek
maliyete rağmen çıkarttığımrz o su)nın arıtılmasında da yllksek bir maliyetin oluştuğunu bu koııuda

Ismail OZCAN: 0/o20 başkanım,Vo25 ynzde 60 yüzde 65 lere çıkıyor, I

Birol ARSLAN: Neyse konuyu sulh içinhe çozelim Değerli arkadaşlar bu yatınmı yaptıktan sonra,

yapmak zorundayız, yapmadığımız taktİrde mart ayından itibaren su problemi 
, 
yaşamaya başlaIüz Bu

yatırımı yaptıktan sonra da yine tekrar biz bunu arkadaşlarla da sİk sık koluşuyoruz e hatta Numan beye
1ütfen Numan Bey'in bir çayını kahvesini için neler çektiğirpizi o size anlatsın_ Yeni sakın zannetmeyin
bu tamamladıktan ,orrulbütün işi biz devlet su işlerinden bir halk suyu olmak kepez o|arak altarnetif
yaratmak, ÇtınkU dediğimiz gibi kuralık yer hareketleri beni gerçekten uykusuz bırakıyor. Ama bu

konuda sakın ola biz görevimizi ihmaI ediyoruz kusurlu davranıyoruz gibi sakın düşünmeyin Bakın size

şunu söyleyeyim, Ey kıymetli hemşerilerim görevde olduğumuz 4 yıllık süreç içinde kepez oA85 -o^90

büyüdü. Bu kadar büyüdü, büyümenin sonunda çop sorunu yaşadınız mı? Alt yapı sorunu yaşadınız mı,
yo| sorunu yaşadınız mı ham su sorunu yaşadınız mı efendim arıtılmış su sorunu yaşadınız mı ? Hiç
hissettirmedik bu büyümeyi bu bıiyllmeye karşı kepez belediyesi olarak çok ciddi reaksiyon aldık hiç
hissetmedi, vatandaş sokaklarda bu sorunları hissetmedi neye rağmen geldiğimizde devletten geJen iller
bankası payı personel maaşlarına yetmiyordu efendim piyasada piyasada 9 mi|yon |ıra piyasaya esnaf
borcu var esnaflar saldırdı paralartnt tahsiJ edebilmek için bunun yanında 54 milyon lira banka kredi
borcu var ve bu kredi borcunun da ayhk 80O milyon lira taksiti vardı.İyi hatırlayın o dönemde bu

tablonun müsebbibi şey diyordu 3 ay maaşlan 3 ayda maaşları ödeyemez 6 ayda kaçarsınız diyordu.
Doğrumu §elma Hanım size diyorum Hatice Hanım, Herkesi sokakta çöviiip,bakın bugün geldiğimiz
noktada tüm içme suyuIarıtma tesisi, atık su revizyonu , TIamideye'nirt yollan]Hamidiye'nitı hizmet
binası, ağaçlandırılması tüm bu yapılanlar Cumhuriyet mahallesine şuana kadar t2 milyon tl mütahattik
firmaya para verdim. 9 milyon 3O0 bin lirasını 2O22 yıIında krediden kalan yaklaşık 2- 2-5 milyon tl yi
de kasamızdan arttırdığımız kadarıyla, Ve şuanda dün sabah yaptık Ozgüı, Bey'Ie Mali Hizmetler
Müdürü'müz nerde, dün yaplığımız itibariyle göreve ge[diğimiz 04.04.20|9 dan dün sabah itibarine
kadar 8 milyon 524 6in t| borç ödemişiz. Hiç borçlanmadın yani aldığımız borçtan daha da aşağıya yani
8 buçuk milyon lira bir şeyimiz vardı hatta artıdayız onuda belirteyim yani sakın ola sakın ola bit şeyleri
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ıskaladtğımızı ihma| etliğimizi lütfen düşünmeyin yani vallahi gecede. 4 saal 4 buçuk saat uyku
u}uYorum Çünkü her gün ne yapabilirizi düşünüyorum. Su'beni bu ara çok uykrısuz bırakıyor. Kürşat
Bey lütfen ge|in size o konuları bir kahve ikram edeyim bende size iza edeyim, Ama bilin ki kardeşim
burada bir suiistimal yok burada eksik bir bakış yok, biz aksine acil önlemleri alıyoruz bu ef'endiın

Yatırıml YaPmakta zorund.ayız bununla ilgili tesiste şefimiz var biliyorsunuz işletme sorumlumuz var
burda Şaban KAYA git Şaban Bey'den de tüm bilgileri bağımsız olarak gidin ziyaret edin ve tesisi
gezin hemde efendim oradaki kabroyu öğrenin ondan sonra birlikte daha gıızel ne yapabilirizi tart|şalım
Evet önerge bir ile ilgili hatta size ben şimdi bir tane de şey söyleyeyim kamuoyunu bilgilendirme adına
hani diyorlar ya ya çöp işte çöp yüksek, Ben onun için açın tablo üçü de buda aıkadaşlar 2022 yılında
katı atık rakamları. Evet gördüğünüz üzqre personel, yakıt, bakım, onarlm ve çapa 2022 yılında katı
attğln çöpün yani bize toplam maliyeti 12 milyon 44 bin liraymış arkadaşlar. Değerli kamuoyu. Buna
karşılık tahakkuk ettiğimiz bizim vatandaşa esnafa bütün işletmelere tahakkuk ettiğimiz 6 milyon l05
bin, tahakkuk ettiğimiz. tahakkuktan t2 milyon düştüğünüz zaman 5 milyon 939 bin Iira da maaIesef
ekside kalmışız. Yani b$a demek ki yaklaşık aytık çöpte 450 5OO bin civdrında bir eksik tahakkukumuz
var. Hele suda eksi 12 milyon tl yani aylık 1 milyon tl su tahakkukunda maalesef geride kalmışız 2022
yılında Oysa biz İsmail Beyle önerisini o zaman grup olarak uygun bulmadık. Dolayısıyla eğer burda
biraz fiyatları arttırsaydık 4 25 e su verdik arkadaşlar 4,25 e tabi doğal olarak o/o3'l-8 elektriğe zaın
elektrik bu kadar yükselince maliyetler bu arada personelleri biIiyorsunuz devlet iki kez zam yaptı bir
o/o42 kusr:; yapmıştı ocak ayında temmuz ayında bir kez daha zam yaptiar Vo30-32 cjvarında totalde
Yol 5 tnm personellerimize. E devlet memura yaptığı için dolayısıyla bizde işçi kardeşlerimize brı zammı
yapmak durumunda kaldık. %o75 personel zammı bu bir maliyet bunun yanında elektriğe gelen zamlarla
birlikte işte l2 milyon liralık tablo dolayısıyla da bunu, ha Çanakkale de ki şeyi de kullansak elektrik
enerji maliyetleri yuksek olduğu müddetçe bu tablo değişmicek yani. Bunu da b?lin, Hem çöp hem de
içme suyu anlamında ki maliyetlerimiz budur ve bu maliyetlere rağmen biz 2022 yılındabelediye olarak
vatandaşımızı desteklemişiz, süspanse etmişiz çöp veya kaşık aylik +5o bin lira civarında suda ise aylık
l mi|yon tl kendi kesemizden bütçemizden yani daha dışarıya yapabil ç:eğirniz 12 milyon |iralık yol
yapabilirdik Kılrşat kardş§im, Yani l2 milyon liralık yol yapsaydık Kepe4 de Cumhuriyet Mahallesinde
bir çok mahalIeyi temi/temiş otabilirdik ama ne yapahm yani o günkü şartlarda vatandaşlarımızdan
yana taraf olduk hep beraber, E bugünde gelinen tabloda bu kadar yüksek zamlar anca böyle olabiliyor
Evet ben bilgilendirdim buyurun lütfen.

Erkan Kiirşat ERTÜRK: Ben konulu çok uzatmak istemiyorum, ama şurada çok yansırınca dikkaıiıni
çekti 10 milyona yakın 9 milyond an fazla bir ÇAKAO'u ödeme var. Sizin partinizin aItı okundan biri
biliyorsunuz devletçilik şimdi siz bunları özelleştirerek vatandaşın cebine ekstra bir maliyet yüklerseniz
e tabiki böyle bir tabloyla karşılaşırız. Hem çöpte hem suda geldiğiniz tablo ben çok uzatmayacağım
ama sadece günü kurtarmak için yapılan çalışmalardan kaynaklandığını düşünliyorum. Daha ileriye
dönük bakış açısıyla bir yönetim uygulansa bu durumda olmazdık,

Birol ARSLAN: Peki, siz ÇAKAB'ın ne zaman kurulduğunu biliyor musunuz? ÇAKAB'ın ne

olduğunu biliyor musunuz? ÇAKAB nedir gelin bize bir mikofonda anlatında bngin bilginizden bizde
faydalanalım. Hadi ya akıl veriyorsunuz ya bize

..l
Erkan Kürşat ERTURK: Kurulduğu tarihe kadar biliyorsunuz madem ba§kanım
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Birol ARSLAN: Tesisimi gördünüz mü hiç ?
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Erkan Kürşat ERTÜRK: Arıtma tesisi mİ ?

Birol ARSLAN: Kepez Belediyesi Meclis Üyesi, Kürşat Bey cahım kardeşim. Kardeşim zaten katı atık
diye şey kuruyosunuz ÇAKAB'l kendiniz beraber hep beraŞer, bakın, balan ÇAKAB Kepez Beledıyesi,
Çanakka|e Belediyesi, Umurbey Belediyesi, Lapseki Belediyesi ve Çardak Belediyesi 5 belediye
eskiden 7 belediyeydi Kumkale de vardı bunun içinde o'iki belediye kapandığı içinde 5 e düştü 5

belediye artık İl Özel İdaresi yani şu anda canım kardeşim Il Özel İdaresi kırtarda köylerdeki çöpü
topluyor bu ÇAKAB' ta belediyelerde ki çOpü topluyor, Lapseki Belediyesi de var aynı rakam aynı
hizmet bedelini Akp'nin Lapseki Belediye Başkanı da ödüyor Lütfen Eyup Başkanldan bu konuyla
alakalı-

Erkan Kürşat ERTÜRK: Ben sizin denetim ilkenizle de örtüşüyor mu bunu merak ediyorum Ben
sadece size bunu sordum denetim ilkenizle örtüşüyor mu? 

t

Birol ARSLAN: Peki Saime hanım söz istiyor verglim.

Gülhanım Karcı BARİKAN: Bu konuşulanlann özetini yapmak istiyorum aslında e ınerkez
hükıimetinin yaptığı bu enflasyon oranının yani fahiş fiyatlar bütün ekmeğimizden tutun her şeyimize
yansıdı, Ve suyu diyorslnuz ki neden DS]'den getirtmiyor§unuz. Suyu getinmek'Cumhur Başkanı'nın
bir tek lafına isıinaden- yapılan bir şey, Merkezi hükümet bu konuda suyu da yeterince dengeli
kullanmamıştır. Ve cumhurbaşkanlığı nızdan bir evet çıktığı an hemen su gelecektir. Yani siz
devletçilikten bahsediyorsunuz ama sizin yaptığınız bu ekonomiye yaptlğünız darbeler diyeyim kaba

tabirle söyledim yani ama bizzat herkes yaşıyor sizde yaşıyorsunuz ve kepezde sadece CHP' liler
yaşamıyor AKP'li|er de yaşıyor İYI Parti'li]er de yaşıyor bütün Türkiye'de ki partilerin unsurları Kepez
de yaşıyor. Bunu neden sadece ÇHP'ye yönelik bir suçlamada bulunuyorsunuz bunu anlamış değilim,
Yani sizde yaşlyorsunuz

Erkan Kiirşat ERTÜRK: Şöyle söyleyeyim, şurada Atik Hisar Barajı'nda ki suyun kullanım hakkı
kimde? Devlet Su İşlerinde mi Çanakkale Belediyesi'nde mi. başkanım? ,

Birol ARSLAN: Devlet Su İş|erinde.

Erkan Kürşat ERTÜRK: Çanakkale belediyesinde. Baraj arıtma
tesisi. l

tesisi kimin,himayesinde? Arıtma

Birol Arslan: Hangi Çanakkale'de mi? Devlet Su İşleri yaptı ve Çanakkale Belediyesi'ne teslim etti

Erkan Kürşat ERTÜRK: Bütün haklar Çanakkale Belediyesi'nde dimi şuan?

Birol ARSLAN: Evet

Erkan Kürşat ERTÜRK Çanakkale Belediyesi istediği zaman bize su verebilir mi Başkanım?
Cumhurbaşkanım ız İhtiyaç olduğunu belirttiğinde, Arıtma tesisi yapacağınızı, bir bitireyim ama
müsaade edin. ı

Birol ARSLAN, Yapmayın arkadaşlar yapmayln
yıllık Kepez biliyor musun?

Kendinize gelin yapmayın arkadaşlar. Kepez kaç
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Erkan Kürşat ERTÜRK: İki ay Once Çanakkale Belediyesine devredildi Başkanım. Ondan önce
müteahhit işletiyordu. ı

Birol ARSLAN: Neden müteahhit işletsih canım, ya olur mu Çanakkale Belediyesi'nin kendine ait

bizim gibi arıtma tesisi vardı o arıtma tesisinin günlük arıtma kapasitesi 30 bin metreküptu, anca

Çanakkale, Barbaros, Dardanos ve Güzelyalı ya yetiyordl.ı. Bize şansları,yoktu vermeye Ve içimizden
geçen Kepezin içinden geçen o ishale hattından da o ancak Dardanos'la,Gü zelyalı'ya yettiği için bize
verme şansları yoktu.

Erkan Kürşat ERTÜRK: Ben de diyorum ki arıtma tesisi yapılacağına o hat yapılsaydı ve arkada da

Kepez'deki şu anda sokaktaki kayıp kaçak önlenebilir miydi?

Birol ARSLAN: Içme suyuna dönmeyelim ya Efendim?

Erkan Kürşat ERTÜRK: Kep€z de ki normal eski içme suyu hatlarımız yenilenseydi kayıp kaçak
önlenebilir miydi?

Birot ARSLAN: Bunu yapıyoruz işte şimdi bak. Bundan bile bihabersin. BuradA her meoliste bas bas

bağırıyorum- Şuanda kaç bin abone olduk Nurdoğan Bey değişen?

Nurdoğan BILGIÇ: Bin aboneyi geçtik başkanım

Biro| ARSLAN Bini ggçti. Bin abone bir anda 14.42. Eskiden ne vardl,500 mğtrekare arsarun içinde
bir tane ev vardı. j5 yıllönce çekilen bir içme suyu hattı vardı. Abone bağlantısı, o abone bağlaıılısı o

arsa 50 yıldır 12 daire 15 daireli 20 daireli apartrnana dönüştü ama 30 yıl önce yapılan 35 yıl önce
yapılan o abone bağlantısı tabii ki üst katlarda suyu çıkarmak için ne yapıyor debiyi arttırıyor, debıyi
arttırınca ne oluyor patlıyordu ve her gün çeşitli yerlerde rakam verebilir misin?

Nurdoğan nir-ciç: Güntük 16-17

Birol ARSLAN: Günlük 16-1'7 tane su patlağımız vardı arkadaşım. Bize Çanakkale Belediyesi'nden o
sulu alsaydık faturalar ne olurdu biliyor musun? Ve şuanda biz onu yaplyoruz sevgili kardeşim,

Erkan Kürşat ERTURK: Arıtma tesisinin, arıtma tesisi ne kadara mal oldu başkanım?

Birol ARSLAN: Şimdi 12 milyon TL civannda 12 milyon TT, civarında b\ze,I2 mılyon TL yarısını
ödedik biz onun.

Erkan Kürşat rnrÜd.«: Tamam bu bütçeyle Çanakkaİe Belediyesi"nden Dardanos'a giden hattı
büyütülmesi sağlanabilir miydi?

Biro| ARSLAN: 6 milyonla mı? Siz nerde yaşıyorsunuz?

Erkan Kürşat ERTÜRK: Arıtma tesisi yapabiliyorsunuz. Bir tane boru hattını iyileştiremiyorsu nuz
öyle mi?

Birol ARSLAN, Ya onu o tarihlerde alamazsın kardeşim anlatamıyoruz, Bugun bu tarihlerde alabilirsin
anca onu. O tarihte alamazsın onu, Öyle bir su vermiyor zaten sana Devlet Su işIerlz

\
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Erkan Kürşat ERTÜRK: Devlet Su İş|eri bölge müdürlüğünün yaptığı tizibilite çalışmasında Kepeze
yetecek kadar çalışma vardır en faz|a bir 6 ay bek]enir. l6.33 raporları getireceğim ona göre
konuşacağız

Birol ARSLAN: Bakın katı atıkla ilgili bakın değerli arkadaşlar katı atık ÇAKAB birliği çok önemli bır
iş yapıyor. Geleceğe dönük Türkiye'nin en önemli tesisi Ç4liAR',n şu anda..Nihan Hanım, Nihan
Hanım gel bilgi ver şurada ÇAKAB'la ilgili. Haği bakalım çalışmadığın yerden gelmedi soru umarım.
Bakın Şu anda toplanan o çöplerin haftada toplanıyor onuh içinden gaz, çıkan gaz elektrik üretiyorlar.
Ordan efendim çıkan sulu arıtıp çıkan suyu doğaya temiz olarak Veriyolar. Geri dönüşüme ozo3O a yakını
o çöpün o/o3lunu geri dönüşüme döndürüyolar. Geri kalan kısmınıda çim'ento fab,rikalarına ham madde
olarak veriliyor, Yani $andaki gelinen yaklaşık ttim Çaıİakkale saydığım belediyeler ve köyleı,den
toplanan çöpün yaklaşık Yo60- Yo65 i gibi geri dönüşüme gidiyor.Hedefleri o/o92_ T op|anan çöptin %92
si geri dönüşüme, düşünebiliyor musunuz ? Ama diğer bunu yapmayan bu yatırımı yapmayan ÇAKAB
gibi bu yatırım 80 milyon euroluk bir yatırım ve bu yatırımın %o70 ini Çanakkale Belediyesi hibe
a\dı.Yo3l ]uk kısmı özel idare ve saydığımız belediyeler cebinden verdi. Vermeye de devam ediyor. Ve
burdan şuanda Türkiye de gurur duyacağımz tesis Yo65 ini çöpün geri dönüşüme kazandırıyor en kısa
sürede planlamanın içinde V.92 ye ulaşacak, Çöpün %o92 sini geri dönüştünip %o8 ini sadece stok
yapacak gömecek bakın bu kadar faydalı bir işi AKP üretse tabi sen hazırsın git daha a ver sen bilir
misin o yılları üniversitenin altında yangın çıktığı yılları bilir misin?

Erkan Kürşat ERTÜRK: Başkanım SUEZ'den bahsedicektim ÇAKAB dedim yanlış|ıklaSIJEZbizim
çöpümüzü topIayan firma. ben onu bilmiyordum

Birol ARSLAN. Öğren de gel, öğren öyle gel,

.. l
Erkan Kürşat ERTURk: Ben şunu tekrar söyleyeyim orada yanllş bir kelime kullandım herkeslen de

öair di|erim karışıklık oldu, kafa karışıklığına neden oldu Çöpümüzü top|ayanfirmanın adı SUEZ değil
mi? Çöp toplama işini belediye mi yapıyor özeI firma mı yapıyor?

Birol ARSLAN: Kardeşim bunu biz imzalamadık bizim dönemimizde imzalanmadı bizdeıı önce
altaş,suez otaklığına taa bizim görev süremizden önce kaç yılında atıldı eskiler söylesin bakalım yani
bu suez altaş ortaklığı 10 yıldııl var zaten canım kardeşim biz imzalamadık bunu ve bu 35 yıllık bir
yapılmış bizden önce yapılmış olan bir akit ve çok doğru bir yattım %o70 ini Avrupa birliğinden hibe
almışız

İSmall ÖZCalı{: Başkanım arkadaşlar bilgl sahibi,olmadan fıkir sahibi oluyorlar.

Birol ARSLAN, Ama bak sevgili arkadaşlar biz size katı atık tesisinde açılış vardı sayın vali geldi
bakan geldi bakan varmıydı vardı açılışa davet ettik biz burada bir rninübüste hep beraber meclis
üyelerimizle birlikte ge$pte gerçekten o tesisi lütfen kardbşim bizim tdmizlik İşleri müdürümüz sizi
alsln götürsün bizIe gelmek istemiyorsanız beraber gidelim diyorsaniz beraber gidelim oradaki
yetkililerden yapılan o çağdaş yatırımın ne işlevi olduğunu elektirik üretiyoruz gazlardan elektirik
üretiyoruz.

Erkan Kürşat ERTÜRI(: Hem doğaya hem de şeye faydası olan bir yatırım onunla ilgili bir sıkıntımız
yok l
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Biro| ARSLAN: Onu dJşünebiliyor musunj

Erkan Kürşat ERTÜRK: Tekrar üstüne basarak söylüyorum ben kesinlikle çöp toplayan f-ırmadan
bahsetmiştim özel bir firına. Çöp toplama işi belediyenin birinci görevidir Bunu da özel bir firma
yapıyor Kepez Belediyesinde. Sizin devletçilik ilkenizle uyuyor mu?

Birol ARSLAN: Peki tamam peki ben kamuoyundan ozür diliyorum çünkü Kürşat beye bunu ne kadar
özür diliyorum. Rahatladın mı

Erkan Kürşat ERTÜRI(: Rahatladım

Birol ARSLAN: Ben kamuolundan özüt diliyorum çünkü hakikatten Bu kadar açık ve net olarak
anlattım o anlamamaya ısrar ediyor anlatamadığım için Kürşat beye anlatamadlğlm için özıir diliyorum.
Hiç polemik yapmayalım ne olur yapmayalım nihan hanm bize ir oradaki işi anlatsın ondan sonra
oylamaya geçelim hadi buyuıı-ın Nihan hanım.

l","."..ll
Mehmet YAMAN. Iki cüm]e başkanım,

Birol ARSLAN: Sevgili grup başkanım iki cümle yok uzayacak yoksa

Mehmet YAMAN: Uzamaz başkanım iki cümle

Biro| ARSLAN: Peki hadi bakafum

Mehmet YANIAN: Bakın ben bu CLIP Genel Başkan Vekili olarak daha önce Kürşat Bey yoktu
Mehmet Bey vardı yaptığlm,z inşaatlarda Kepez de verdiğimiz hizmetler ilgili sizi gezmeye davet
ediyorum. Sadece Mehmet bey katıldı o zamanl,ar. Yine bakın bu tesisleri görmeden böyle konuşmak
hiç hoş olmuyor gerçekten ama. Hele hele ÇAKAB'ın mes'ela o tesise giderseniz orda gerçekten CHP'li
değilsiniz ama size oy atan seçmenlerinde vergileriyle yapıldı bunlar. Orada gerçekten sizde gurur
duyacaksınız. Bakın çevreyle ilgili eğer çevreyle iIgiIi bir şey dü§ünüyorsanız atıkların geriye
dönüşümünü ve orda ge$ekten oraya gittiğini z zaman ama başkanımın da' dediği gibi eğer bizle beraber
gelmek istemiyorsanız müdürumüz sizi götürsün veya bana alo deyin beraber gidelim. Kendi aracımla
gidelim. Gerçekten gönin bakın atık su arıtma suyumuz ÇAKAB'ın tesislerini gerçekten görünüz.
Bunlar sizin vergileriniz[e var. Başkanım teşekkür ederim.

Birol ARSLAN: Ben teşekkür ederim,

İsmall ÖZCAN: Başkanım bu alada AKP'li belediyeliler bile ÇAKAB'ın kuruluşuyla iIgili bilgi aIırıak

için hangi şartlarda kurulmuş Çanakkale Belediyesi'nden ÇAKAB'dan AKP'li belediyeler dahil bilgi
alıyorlar nası1 çalışıyorlar hangi aşamalardan geçmiş Çanakkale Belediye Başkanıpız bundan bahsetmiş
mi 23.46

Birol ARSLAN: Şimdi tabii yani çok kıymetli bir iş yapıyoruz gerçekten çünkü geleceğimizi
dünyamızı kirletmiyoruz, O vahşi depolamayı mesela diğer belebiyeler bu tesis olmayan belediyeler ne

yapıyor şehirden çöpünü alıyor gidip ormanın içine vahşi depolama yapıyor. Boşaltıyor. Hatırlayın
üniversitenin a]tında o Jtenin üst tarafıncla resmen Çanakkale de tle o l<ötü tablo yaşanıyordıı 3O vı1

önce. Hatürlayın hatta dönem dönem orda gazlar , durdurmak imkansız vatandaşı orda ne yapıyordu
gidip çopler orda birikiyor bir yanıyor ve yangün çıkıyor hatırlayın geli

$
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söndürüyordu oradaki yanglnı- Yani artık öyle bir'kötü tablo yok. Bir çevre kirli mesela ormanın içine
girip de şey yapmlyor ve diğer belediyelerde bu seviyeye gelebilmek için şuanda ciddi çalışmalar ciddi
bütçeler hazırlıyor. Ve biz bu konuda Çanakkale Belediye Başkanına ekibine teşekkür etmemiz Iazım bu
80 milyon euroluk yatılımın 9'o70 hibesini kazandılar Avrupa birliğinden. Avrtpa Birliği'nden lıibe
geldi Vo7O i %jO Iuk kıslm özel idare ve diğer belediyeler tarafindan finanse edildi verildi çok büytik bir
yatırım 80 milyon Euroluk bir yatırım- Ve gerçekten canım kardeşim ben beraber olmaktan keyif alırım
ben oraya giderim orada arkadaşlar bizi güzelce misafir etsinler orada ne kadar geleceğe ait kıymetli bir
iş yaptığrmlzl görebilirsiniz yani neyse kısaca bir anlat oylamaya geçelim.

Nihan YILMAZ: Bilgi verdi

Birol ARSLAN: Ve program daha devam ediyor son bir yıl bu yıl biter

Nihan YILMAZ: Bilgi verdi.

Birol AR§LAN: Yo92 ye ulaşacak yani gİri dönüşümde %o92 ye ulaşacak sadece toplanan tüm çöpün
Yo92 si geri dontlştim sadece 9/o8 i gömülecek.

Nihan Yılmaz: Bilgi verdi.

Birol ARSLAN: Geçende bende bir çalıştaya katıldım enerji çalıştayına e hakikaten ülkedeki enerji
ma|iyetlerinin yüksek olmasına rağmen yeşil enerjiyle ilgili çok kıymetli bilgiler aldık. Vallalıi geriye
topJamda baktığımda yaklaşık 200 kişi vardı toplantlnın sonunda baktığımızda 25_30 kişi kalınıştık.
Hakikaten biz ülke olarak biraz bu konuda galiba henüz bu tehlikenin farkında değiliz. Noı,nıalde
parayla satın alabileceğimiz o eğitimleri bedavaya dinleme fırsatı yakalamışttk. Ama geriye dontip
baktığımda 25 kişiyle toplantyl Jamamladık. Ama ben oradan üzerime düşeni aldım ve yeşil enerjiyle
ilgilide zaten çalışmalarımız vardı. Ama o konuda daha da zaruri olduğunu, bu yatürlmdan sonra Devlet
Su Işleri ondan sonra yeşil enerji var programımlz içinde. Evet teşekkür ederim Nihan Hanım'a evet
arkadaşlar öğlenden beridir uzun uzun konuştuk. Önergenin kabulünü oy|arınıZa sunuyorum. Kabul
edenler? Sayalım arkadaşlar 11 kabul, f,.eddederıter O Çekimser 3 ya Nejdet Bey gülme ya niye
gülüyorsunuz, Önerge l oy çokluğuyla kabul edilmiştir, Önerge 2: 5393 sayılı belediye kanunu 68,

maddesi e bendinde belediye ve bağlı kuruluşları ile bunlann seİmayesinin 7o50 sinden tbzlasına sahip
oldukları şirketler en sor1 kesinleşmiş bütçe gelirIerinin 2lJ şayılı vergi usül konununa göre belirlenecek
yeniden değerlenme oraılıyla orantılı miktarın yıiı içerisinde toplam %1O unu geçmeyen iç borçlanıııayı
belediye meclisinin kararı ile yapabitir hükmü yer almaktadır. İlgili kanun hükmün doğrultusunda
belediyemize ait su kuyularına ilave olarak açılması planlanan 6 adet içme suyu kuyusu açılması acil yeı
altı suyu üretim sondajı yapılması için içme yapılması toplama ve transler deposu yapımı işi ile alt yapı
ve yol yapım giderlerinin finansmarunda kullanılmak izere 5393 sayılı devlet kanunu 68 maddesinin e

bendinde yer alan koşulIarın yerine getirilmesi kaydıyla Mevduat Bankalarından en uygun kredi teklifini
veren bankadan 25 milyon t['nakdi kredi kullanılmasına, krediden kaynaklanacak ana para l'aiz.
komisyon, vergi ,resim , harç ücret vs. ödemelerinin karşılanmasına kuIlandırılıcak krediye ilişkiıı olarak
her türlü sözleşme ve evrakı imzalamaya ve krediyle ilgili devam eden işlemlerin yürütmeye,

belediyemiz mülkiyetindeki her türlü gayrimenkulü ipotek vermeye belediyemizin her türlü gelir hak ve

alacaklarının temlik etmeye 5393 sayılı belediye kanunıı 68, Maddesinde yer alan koşulları yerine
getirilmesi kaydıyla kredi konut işle ilgili her türlü işlemi yapmak için belediye bbşkanını Birol
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ARSLANA yetki verilmesi husu'sunun meclisimizce görüşüterek gerekli meclis kararının alınnıasını arz
ve teklif ederim, 0I.02.2023 Birol ARSLAN Belediye Başkanı

Evet görüş belirtmek isteyen arkadaşım var m!? Peki.

Ruhi AKKOYUN: Hayrlı olsun Başkanım

Birol ARSLAN: Dur ya oylayalım, Teşekkür ederiz, Peki e önerge 2 nin kabulünü oylarınıza
sunuyorum. Kabul edenlpr ? sayalım lütfen l l kabul Redddnler- Çekimser 3 . Önİrge 2 Oy çokluğu ite
kabul ediImiştir. Teşekkur ediyorum hayırlı olsun belediyemize. Evet değerli meclıs üyeleri
gündemimizi bitirdik önergelerimizi bitirdik Şubat ayı meclisimizi tamamladık. Biraz atıştık biraz
kucaklaştık neyse almış olduğumuz kararların Kepez'e hayırlı olmasını diliyorum Herkese de sağlık
diliyorum görüşmek üzere , 02.02.2023
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Birol ARSLAN Burçin SOYSAL

Katip üye

Sevim OZTURK AYGOREN
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